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Raadsn/ei/ws
Raad wil dit jaar al locatie 
voor opvang vluchtelingen
Per motie verzoekt de gemeenteraad het college om vóór 1 december 2023 een locatie in te richten 
voor de opvang van 50 tot 100 vluchtelingen en asielzoekers.

Het gaat de Veldhovense politiek niet snel ge
noeg. Met name D66, indiener van de motie, 
stuurt aan op concrete stappen. Fractievoorzit
ter Piet Wijman wijst op de aanwassende stroom 
asielzoekers die naar ons land komt. “De progno
ses worden telkens naar boven bijgesteld, het zou 
dit jaar al gaan om 76.000 mensen. Dat zal voor 
de MRE-regio een extra opgave betekenen voor 
opvang van 650 tot 1000 vluchtelingen.”

Ook de andere coalitiepartijen (Hart voor Veldho
ven, GroenLinks/PvdA en CDA) steunden de mo
tie, die met 15 tegen 10 stemmen werd aangeno
men. Senioren Veldhoven was ook vóór, maar de 
grote oppositiepartijen GBV en VVD stemden te
gen. Tavita van Galen sprak namens GBV haar ver
trouwen uit in de toezeggingen van burgemeester 
Delhez, die vergeefs de motie ontraadde.

Wijman wil ‘mensen op de vlucht’ gastvrij opvan
gen. “In de regio is er vooral veel discussie over dit 
dossier, laten wij nu eens echt aan de slag gaan. 
En een opvanglocatie van 50 tot 100 mensen 
noem ik in het licht van de grote vluchtelingencri
sis echt kleinschalig”.
Veldhoven moet er sowieso op rekenen dat dit 
jaar zo’n 500 personen moeten worden opgevan
gen, verdeeld over Oekraïners, statushouders en 
asielzoekers.

VVD: ‘alleen verplichte taken’
Het college kan nu in elk geval op volle kracht 
vooruit, want waar het bij de besluitvorming om 
ging - vaststellen van beleidskaders en criteria 
voor locatiekeuzes - kreeg een ruime meerder
heid. Alleen de VVD was tegen. Fractievoorzitter

Het ging in de besluitvormende raad allang niet 
meer om de bouwhoogte van de geplande 300 
huizen, en evenmin om de mate van verdichting. 
De motie kwam vooral tegemoet aan de wens 
van omwonenden om een deel van het bestem
mingsverkeer te ontsluiten vanaf de Smelen via 
een parallelweg langs de Heerbaan. Dan zouden 
Djept en Polderstraat, volgens diverse insprekers, 
minder auto’s te verwerken krijgen.

Hoewel Maarten Prinsen en Wessel Mandos zei
den hiermee met name het belang van bewo

ners voor ogen te hebben, noemden GBV- en 
VVD-woordvoerders het toch vooral een ‘motie 
voor de bühne’. De wethouder heeft immers 
al toegezegd om bij ongewenste drukte op 
de Djept deze alternatieve 
ontsluiting alsnog te be
kijken. “En de overlast die 
u vreest gaat er niet komen”, 
verzekerde Van Brakel. “Dat 
extra verkeer moet de Djept 
makkelijk aankunnen, ook 
als het verdubbelt.”
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Raadsvoorzitter

Veldhoven
Op dinsdag 18 april vond de besluitvormende raadsvergadering 
plaats. Dit na een oordeelsvormend voortraject van drie avon
den! Gesproken werd over onder andere vluchtelingenopvang, 
de Woon(zorg)visie en diverse bestemmingsplannen.

Met ‘Raadsnieuws’ heeft de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten een impressie van de 
raadsvergadering, geschreven door een onafhankelijk journalist 
in opdracht van de gemeente.

Chantal Gonzales zei dat Veldhoven zijn handen 
al vol heeft aan zaken die het rijk heeft verplicht. 
“We moeten het aantal woonplekken voor status
houders verdubbelen van 60 naar 125. Dat is ge
noeg voor nu. We moeten niet nog meer hooi op 
de vork willen nemen.”

In het debat werd ook duidelijk dat bij GBV en VVD 
de vrees bestaat dat het zoeken naar opvangplek
ken voor vluchtelingen de reguliere bouwopgave 
van Veldhoven in de weg kan staan. Het college 
is immers ook op zoek naar plekken binnen de 
bebouwde kom waar de gemeente extra woning
bouw kan realiseren. Ook de woningbouwopgave 
(5000 huizen erbij tot 2032) is aanzienlijk.
De concurrentie op de woningmarkt zal hoe dan 
ook groot zijn. Diverse partijen vroegen het colle
ge verstandig te laveren en ook rekening te hou
den met talrijke eigen woningzoekenden.

Motie GBV aangehouden
GBV vroeg in een eigen motie aandacht voor deze 
‘lastige situatie’ op de reguliere woningmarkt. De 
partij vroeg het college om de toekomstige loca
ties voor opvang en huisvesting van vluchtelingen 
‘met onderbouwing voor te leggen aan de raad in 
een informatienota’. Dat ging veel raadsfracties 
te ver en ook burgemeester Delhez ontraadde de 
‘overbodige’ motie. Hij verzekerde de raad dat 
het college op dit moment nog geen zicht heeft 
op mogelijke locaties. Daar wordt ambtelijk wél 
op gebroed. De raad zal er te zijner tijd meer over 
horen.

GBV hield uiteindelijk haar motie tot nader order 
aan.

Geen andere ontsluiting voor 
woonbuurt Djept
Het is de fracties van Hart voor Veldhoven en GroenLinks/PvdA niet gelukt om wethouder Caroline 
van Brakel (CDA) te vermurwen ook een andere ontsluitingsroute voor plan Djept te onderzoeken. 
Een tiental omwonenden op de publieke tribune zag Maarten Prinsen (HvV) aan het eind van de rit 
na belofte van de wethouder de betreffende motie intrekken.

VVD-raadslid Jos van Daele is benoemd tot tweede waarnemend raadsvoorzitter. Hij zal om beurten 
met Marionne van Dongen (CDA) de oordeelsvormende en beeldvormende raadsavonden leiden.

Raad stelt gelden voor 
woningbouw veilig
Het gebeurt niet vaak dat een wethouder méér krijgt van de raad 
dan waar zij om vraagt. Het overkwam wethouder Caroline van 
Brakel (CDA) bij de behandeling van de Woonzorgvisie. Onge
vraagd kwam er een amendement van de oppositiepartijen(!) 
GBV en VVD op tafel, waarin gelden voor versnelling van de wo
ningbouw direct in de begroting 2024 worden opgenomen.

De motie kreeg unaniem steun van de raad. Het gaat om 225.000 
euro. Dat geld staat bij de behandeling van de begroting in novem
ber dus niet meer ter discussie. Met als voordeel dat de betreffende 
afdeling niet meer in onzekerheid verkeert en al meteen op zoek 
kan naar nieuwe collega’s.
Of dat nog niet genoeg was, haalde ook een tweede amendement 
van beide partijen de eindstreep. Ditmaal bedoeld om het al eer
der verstrekte krediet van 117.000 euro voor de Woonzorgvisie per 
direct met 40 mille te verhogen. Dat zou eerst pas per 1 januari ’24 
gebeuren. “We moeten de gewenste uitbreiding op de woning- 
bouwafdeling liefst al per 1 juli realiseren. Waarom nog een halfjaar 
wachten? De concurrentie op de arbeidsmarkt is groot”, maande 
indiener Hans van de Looij (GBV) tot spoed.

‘Hebberig’
Wethouder Van Brakel was uiteraard in haar nopjes met beide 
amendementen en bekende er zelfs een beetje hebberig van te 
worden! Zij kan nu de ambtelijke capaciteit uitbreiden om de ge
wenste woningbouwversnelling en verdichting te realiseren. “We 
sorteren feitelijk nu al voor op de derde fase van de woningbouw
versnelling.” Partijgenote Marionne van Dongen hoopt dat er eerst 
en vooral wordt gebouwd langs de Stedelijke As.
Opvallend was dat de grootste coalitiepartij zich juist afwachten- 
der opstelde. HvV-fractieleider Maarten Prinsen wilde deze uitga
ven eigenlijk pas afwegen in de begroting 2024. Maar de hele raad 
wil uiteindelijk toch vóór alles de vaart erin houden bij de woning
bouw.

Vastgesteld in de raad
Tijdens deze raadsvergadering werden de volgende raadsbe
sluiten genomen:
^ Benoemen dhr. J.I.H. van Daele tot tweede waarnemend 

raadsvoorzitter
^ Bestemmingsplan St. Janstraat 
^ Bestemmingsplan Kempenbaan-De Plank 
^ Bestemmingsplan Schooterweg-Zilverbaan 
^ Vaststellen samenwerkingsagenda Stedelijk Gebied Eindho

ven 2023
^ Vaststellen Verordening op heffing en invordering begraaf- 

rechten en de verordening op het beheer 
^ Bestemmingsplan Djept
^ Vaststellen Participatie onder de Omgevingswet 
^ Vaststellen van de Woon(zorg)visie 2023-2027 ‘Goed wonen 

in een groeiend Veldhoven’
^ Vaststellen strategisch beleidskader opvang en huisvesting 

vluchtelingen gemeente Veldhoven 
^ Vaststellen financiering uitvoeringsprogramma energietran- 

sitie gebouwde omgeving

U kunt de vergadering terugkijken op de website van de ge
meenteraad https://gemeenteraad.veldhoven.nl/Vergaderin- 
gen^emeenteraad-Besluitvormend^023A8-aprilA9:30
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